
Verslag medezeggenschapsraad 

30-01-2024 

 

1. Agenda 

 

2. Mededelingen 

De medezeggenschapsraad deelt mede dat er twee nieuwe leden toetreden: 

één lid van de leerlinggeleding (per 23-01-2024) en één lid van de 

personeelsgeleding (per 30-01-2024).  
 

Op 8 februari is er een studiemiddag voor alle medezeggenschapsraden van 

LVODH. Tijdens deze studiemiddag staat de toekomstige krapte op de 

arbeidsmarkt en de gevolgen voor ons onderwijs centraal. De personeels- en 

leerlinggeleding van de medezeggenschapraad en een deel van de directie 

zal hierbij aanwezig zijn. 
 

In het na-overleg bespreekt de medezeggenschapsraad het nieuwe 

reglement en stelt deze vast. 

 

De schoolleiding heeft over onderstaande mededelingen gedaan: 

- Wervingsperiode: mooie open dag met veel bezoekers. Ook de 

informatieavond was goed bezocht. Na de voorjaarsvakantie vinden de 

rondleidingen plaats.  

- Vacatures die ingevuld zijn.  

- Op 6 februari vindt een collegiale invitatie 4 HAVO plaats. 

- Studiedag: twee onderwerpen stonden centraal: telefoonbeleid en AI.  

- Benoeming interim conrector VMBO.  

- Toetsweek: op een later moment bespreken we de vorm en duur van de 

toetsweek nog uitgebreid.  

- Schoolveiligheidsplan: dit proces wordt bovenschools aangestuurd en 

begeleid.  

 

3. Actielijst 

 

4. Telefoonbeleid 

De schoolleiding bespreekt met de medezeggenschapsraad de stand van 

zaken met betrekking tot het telefoonbeleid. Het ministerie is met een 

dringend advies gekomen over de aanwezigheid van telefoons in de scholen:  

“Mobiele telefoons en ook tablets of smartwatches mogen in 2024 niet meer 

gebruikt worden in de klas. Mobiele telefoons leiden af en zorgen ervoor dat 

leerlingen slechter presteren. Scholen moeten hier zelf afspraken over maken 

met leraren, ouders en leerlingen zodat iedereen in de school precies weet 

wat wel en niet mag.” 
 

Een werkgroep is meerdere keren bij elkaar gekomen om over dit beleid te 

spreken. Op de studiedag zijn hier workshops over gegeven. De opgehaalde 



resultaten worden verwerkt en vervolgens met de schoolleiding besproken.  
 

De PMR vraagt om meer communicatie hierover richting ouders en leerlingen. 

Veel scholen hebben hier al beleid op.  

 

Verzoek van de medezeggenschapsraad om het huidige beleid opnieuw met 

de ouders te communiceren op korte termijn. 

 

Suggestie om meer informatie te delen over het waarom van een mogelijk 

telefoonverbod.  

Een vervolgsessie over dit onderwerp met het personeel is wenselijk. Ook 

met de leerlingenraad zal dit nog besproken worden.  
 

Vraag om strenger te handhaven als voorbereiding op het beleid.  

 

5. Communicatie 

De schoolleiding wil graag met de medezeggenschapsraad het gesprek 

voeren over de communicatie op deze school.  
 

De leerlinggeleding spreekt over hun ervaringen, bijvoorbeeld over de 

weekberichten in de onderbouw terwijl in de bovenbouw weinig berichten 

verstuurd worden aan de leerlingen. Over de facultatieve lessen hebben ze 

bijvoorbeeld geen communicatie ontvangen.  

De berichten worden niet altijd via hetzelfde kanaal verspreid. Wekelijkse 

mededelingen zouden de leerlingen als prettig ervaren. De leerlinggeleding is 

positief over de toetsinformatie (ieder vak hetzelfde voorblad) en de informatie 

over de herkansingen. 

 

De oudergeleding herkent zich in de ervaringen van de leerlingen. Het 

gesprek over de facultatieve lessen is in de medezeggenschapsraad gevoerd 

maar verder is er weinig communicatie over geweest. Daarbuiten vindt de 

oudergeleding dat de belangrijkste mededelingen via Magister gedeeld 

worden maar dat Magister niet per se altijd het handigste is.  
 

De PMR vult aan dat de communicatie in de verschillende teams op andere 

manier plaats vinden: Outlook, Magister en Teams. Dit sluit aan bij het gebrek 

aan eenduidigheid in afspraken tussen de teams.  

 

6. Rondvraag 

In de rondvraag worden vragen gesteld over onderstaande onderwerpen: 
 

- Herkansingen en inhalen. Het beleid met betrekking tot het inhalen en 

herkansen van toetsen verschilt per team. De medezeggenschapsraad 

verzoekt om hier één lijn in te trekken. Daarnaast lijkt het inhaalmoment voor 

de H/V Bovenbouw toetsen (op hetzelfde moment als de herkansingen) niet 

aan de wet te voldoen. 
 



- Bekers. Sinds 1 januari mogen we geen bekertjes meer gebruiken. De vraag 

wordt gesteld op welke manier we in de toekomst koffie serveren tijdens 

informatiebijeenkomsten voor ouders. De schoolleiding onderzoekt welke 

stappen gezet worden. 
 

- Examenreglement. Uitzonderingen op regels uit het examenreglement. De 

oudergeleding geeft aan dat enkele formuleringen in het examenreglement 

behoorlijk zwart/wit zijn. In het verleden is vaker aangegeven dat 

uitzonderingen op deze regels mogelijk zijn. De medezeggenschapsraad 

heeft een bericht ontvangen van een ouder over het verzoek tot uitstel van 

een herkansing voor een leerling dat talentbegeleiding ontvangt. De 

oudergeleding geeft aan dat afwijzing van dit verzoek niet geheel in lijn past 

met de afspraken over maatwerk.  

De schoolleiding heeft dit onderzocht. Hier ligt een kans om de 

talentbegeleiding voor topsporters verder uit te breiden. De werkdruk voor 

docenten moet hierbij echter ook in ogenschouw genomen worden.  
 

- Verlengde brugklas VMBO. De PMT vraagt of er duidelijkheid is over een 

mogelijke 2 Kader klas.  

De schoolleiding geeft aan dat er een heterogene verlengde brugklas is, zoals 

omschreven in het schoolplan. Daarmee is het niet de bedoeling dat er een 2 

Kader klas geformeerd wordt.  
 

- Peppels. Op de website staat nog informatie over Peppels. De PMR stelt 

daarbij de vraag of de kosten niet hiervan niet oplopen terwijl we het niet 

gebruiken.  
 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 17:31 uur. 

 

 

 

 

 


